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Abstract (en)
The support frame for a stretcher comprises a basic frame (1) resting on the floor of a vehicle interior for holding stretcher platforms (5). The long
members (2) of the basic frame (1) were extended by long bars (10) telescopically displaceable therein and holding a vertical frame (11) with seats
(14). The basic frame (1) and the long bars (10) are held by transverse strips (8, 9) anchored in holes (7) which are arranged for the fixation of seats
in the vehicle floor. <IMAGE>

Abstract (de)
Das Tragenlagerungsgestell besitzt einen auf dem Boden eines Fahrzeuginnenraumes aufliegenden Basisrahmen (1) zur Halterung von
Tragenbühnen (5). Die Längsglieder (2) des Basisrahmens (1) wurden durch darin teleskopisch verschiebbare Längsholme (10) verlängert, die
einen vertikalen Rahmen (11) mit Sitzen (14) haltern. Basisrahmen (1) und Längsholme (10) werden durch Querleisten (8,9) gehaltert, die an
Löchern (7) verankert werden, welche zur Befestigung von Sitzen im Boden des Fahrzeuges angeordnet sind. <IMAGE>
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